

INVITATION - 9 December - digitally by Zoom

Scientific Integrity

The CoViD 19 pandemic has demonstrated the need for open and fast scientific collaboration. UNESCO has responded to that need through the elaboration of its Open Science recommendation adopted on 23 November 2021.

Openness and collaboration are one side of the medal. How can we ensure high standards of scientific practice, how can we best prevent fabrication, falsification, or plagiarism - In particular in the context of an increasingly „open“ scientific arena?

On 9 December 2021 (12 to 5 pm CET) we will host a global exchange of experiences. We - that is the German Commission for UNESCO in cooperation with UNESCO's Sectors for both the Natural Sciences and the Social and Human Sciences.

National Commissions for UNESCO and national science ministries/agencies of all 193 Member States are invited to take part in this international exchange.

The goal will be to strengthen awareness for Scientific Integrity and its importance (in particular in the context of UNESCO networks), and as well as for the different ways of codifying and promoting it through adequate structural and institutional solutions.

We are looking forward to welcoming you at this event. Please register if you would like to contribute and how. Please find the daily updated programme at www.unesco.de/termine/scientific-integrity-2021

For any queries, contact scientific-integrity@unesco.de



unesco

German Commission
for UNESCO

in cooperation with
UNESCO's Sectors for
Natural Sciences and for
Social and Human Sciences.



INVITATION - 9 décembre - en numérique (Zoom)

L'intégrité scientifique

La pandémie du CoViD 19 a démontré la nécessité d'une collaboration scientifique ouverte et rapide. L'UNESCO a répondu à ce besoin en élaborant sa recommandation sur la science ouverte qui était adoptée le 23 novembre 2021.

L'ouverture et la collaboration ne sont qu'un côté de la médaille. Comment pouvons-nous garantir des normes élevées de la pratique scientifique, comment prévenir au mieux la fabrication, la falsification ou le plagiat ? En particulier dans le contexte d'une arène scientifique de plus en plus „ouverte“ ?

Le 9 décembre 2021 (de 12 h à 17 h à l'heure de Paris), nous accueillerons un échange mondial d'expériences. Nous - c'est-à-dire la Commission allemande pour l'UNESCO en coopération avec les Secteurs des sciences naturelles et aussi des sciences sociales et humaines de l'UNESCO. Les commissions nationales pour l'UNESCO et les ministères/agences scientifiques nationaux des 193 États membres sont invités à prendre part à cet échange international.

L'objectif est de renforcer la sensibilisation à l'intégrité scientifique et à son importance (en particulier dans le contexte des réseaux de l'UNESCO), ainsi qu'aux différentes manières de la codifier et de la promouvoir par le biais de mesures structurelles et institutionnelles adéquates.

Nous sommes impatients de vous accueillir à cet événement. Veuillez vous inscrire si vous souhaitez apporter votre contribution et comment. Vous trouverez le programme mis à jour quotidiennement sur www.unesco.de/termine/scientific-integrity-2021

Pour toute question, veuillez contacter scientific-integrity@unesco.de



unesco

Commission allemande
pour l'UNESCO

en coopération avec
les Secteurs de l'UNESCO
des Sciences naturelles et des
Sciences sociales et humaines

